



Prof. Peter Dobson
University of Oxford

Prof. Peter Dobson
University of Oxford

Emeritus Fellow of the Queen's college, University of Oxford

Peter was the Director of Oxford University's Begbroke Science Park until 2013. He was also the Strategic Advisor to RCUK on Nanotechnology. He now has affiliations to several universities: Bristol (Physics); UCL (Chemistry); Birmingham (Chair of the NERC Nano facility) Warwick Manufacturing Group (Principal Fellow). He is also on the Strategic Advisory Board of the EPSRC Quantum Technology programme.

Peter Dobson 教授
牛津大学

牛津大学女王学院名誉研究员

Peter 教授在 2013 年之前一直担任牛津大学柏格布洛克科技园的园长。他还是 RCUK（英国研究理事会）的纳米技术战略顾问。他现在在布里斯托尔大学（物理学）、伦敦大学学院（化学）、伯明翰（NERC 纳米设施主席）、华威制造集团（首席研究员）等大学与研究机构任职。同时，他也是 EPSRC 量子技术项目的战略咨询委员会成员。



Dr. Paul Flather
University of Oxford

Dr. Paul Flather

University of Oxford

Research Associate in European Studies Centre, St Antony's College, University of Oxford

Dr. Paul Flather is the president of The Philosophy Forum at London School of Economics since 2018. He was the founding Secretary-General of the Europaeum, an association of leading European universities. Dr. Paul Flather was also Fellow of Mansfield College, Oxford. He was formerly a journalist working for the BBC, Times newspapers and the New Statesman where he was deputy editor. He has written for many publications on education and politics.

Paul Flather 博士

牛津大学

牛津大学圣安东尼学院欧洲研究中心副研究员

Paul Flather 博士自 2018 年起担任伦敦经济学院哲学论坛主席。他是欧洲顶尖大学协会的创始秘书长。同时，Paul Flather 博士也是牛津曼斯菲尔德学院的研究员。他曾是英国广播公司、《泰晤士报》和《新政治家》的记者，并担任过副主编，曾撰稿过许多关于教育和政治的出版物。



Prof. Paul Kelly

The London School of Economics and Political Science

Professor of Political Philosophy, Head of the Department of Government at the London School of Economics and Political Science.

Paul Kelly is Professor of Political Theory at the London School of Economics and a former Pro-Director of LSE. He is the author and editor of sixteen books, edited collections, and published numerous scholarly articles. His interests range across political theory and philosophy and the history of thought. He has edited and co-edited the Journals Utilitas and Political Studies and cofounded Political Studies Review. His most recent books are Political Thinkers (with David Boucher) Oxford 2017, Conflict, War and Revolution, LSEPress 2021 and he is currently working on a book entitled Against Post Liberalism for Polity Press

Paul Kelly 教授
伦敦政治经济学院

政治哲学教授，伦敦政治经济学院政府系主任。

Paul Kelly, 伦敦政治经济学院政治理论教授，曾担任伦敦政治经济学院副院长，著作和编辑过十六本书，曾编辑了论文集并发表了许多学术文章。他的研究领域涉及政治理论、哲学和思想史。他主编和联合主编了《实用与政治研究》杂志，并联合创办了《政治研究评论》。他最近的著作是《政治思想家》（与大卫·鲍彻合著）（牛津，2017）、《冲突、战争与革命》（伦敦政治出版社，2021），他目前正在为政治出版社撰写一本名为《反对后自由主义》的著作。



Dr. Alessandro Spano
University College London

Academic Convenor for the Law Module in the European & International Social & Political Studies Department, University College London; Research Associate at Faculty of Laws, University College London; Fellow at Asian Institute of International Financial Law, University of Hong Kong; Research Fellow at School of Law, King's College London.

Dr Spano holds a joint-appoint as a Lecturer at the Faculty of Laws and at the European & International Social & Political Studies (EISPS) Department. He is the Academic and Teaching Convenor for the Law Modules at EISPS. Dr Spano is the Director of the UCL China Centre for Politics, Law and Culture. Dr Spano is also a member of the Centre for Commercial law and of the Centre for Law and Governance in Europe at UCL. Dr Spano is a Fellow at the Centre of European Law at King's College London and at the Asian Institute of International Financial Law (AIIFL) at the University of Hong Kong.

From 2009 to 2012, he was a Research Fellow at the School of Law of King's College London. In April 2009, he was awarded with the European Commission's EU-China Science and Technology Fellowship Programme. In this respect, from 2009 to 2012, he conducted research in academic institutions in mainland China and Hong Kong in the areas of WTO Law, Competition Law and Chinese Law. From 2009 to 2011, he was Research Fellow at the School of Law of the Tsinghua University of Beijing.

Alessandro Spano 博士

伦敦大学学院

伦敦大学学院欧洲和国际社会政治研究系法律模块学术召集人，伦敦大学学院法学院研究助理，香港大学亚洲国际金融法研究所研究员，伦敦国王学院法学院研究员。

Spano 博士被任命为法学院和欧洲与国际社会政治研究系讲师。他是 EISPS 法律模块的学术和教学召集人，现担任伦敦大学学院中国政治、法律和文化中心主任，伦敦大学学院商法中心和欧洲法律与治理中心成员，伦敦国王学院欧洲法中心和香港大学亚洲国际金融法研究所的研究员。

2009 年至 2012 年，他担任伦敦国王学院法学院研究员。2009 年 4 月，他被授予欧盟委员会的中欧科学技术研究金计划。2009 年至 2012 年，他在中国大陆和香港的学术机构进行了世贸组织法、竞争法和中国法领域的研究。2009 年至 2011 年，担任清华大学法学院研究员。



Prof. Liz Browne

Oxford Brookes University

Professor Emeritus at Oxford Brookes University

Visiting Professor at Johenping University.

Prof. Liz Browne is a Professor of Education working in the Centre for Educational Consultancy and Development (CECD). As an educationalist, she has held senior posts in a number of secondary schools and in the Further Education sector. Whilst working at Oxford Brookes University she has managed the quality assurance of a national quality improvement programme for the Further Education sector, working on behalf of the DfE. She was successful in bidding for funding to create a Centre for Excellence in Teacher Training and managed the Centre between 2008 and 2014.

Liz is an active researcher having articles published in prestigious journals on issues such as data management, the early year's standards, and ICT and student voice. Her work is now focused on international partnership, delivering training in China and to visiting academics from China, Saudi Arabia and Russia.

Liz Browne 教授
牛津布鲁克斯大学

牛津布鲁克斯大学名誉教授，Johhenping 大学客座教授

Liz Browne 教授是英国教育咨询与发展中心的教育学教授。作为一名教育家，她曾在多所中学和继续教育部门担任高级职务。在牛津布鲁克斯大学工作期间，她代表英国教育部负责继续教育部门国家质量改进计划，她成功申办了卓越教师培训中心的资金，并在 2008 年至 2014 年间管理了该中心。

Liz Browne 教授是一位活跃在其领域的研究人员，曾在著名期刊上发表了关于数据管理、早期标准、ICT 和学生之音等问题的文章。她的工作现在专注于国际关系，并在中国为来自中国、沙特阿拉伯和俄罗斯等国家的访问学者提供培训。